

AGENDA/PROTOKOLL.

Styremøte 3/2023

Tid: 13.4.2023 kl 1900

Sted: Teams

AGENDA

Sak		Ansvar
1	Beslutningssaker 1.1 Godkjenning av innkalling, agenda 3/23 og protokoll 2/23 1.2 Utlysning NM 2024 1.3 Støtte gravering medaljer innendørs NM	HB
2	Orienteringssaker 2.1 Økonomi 2.2 Landslag 2.3 SU 2.4 Refleksjoner etter seksjonsmøtet 2.5 WC/EM	KL MS HK
3.	Diskusjonssaker 3.1 Fordeling ansvarsområder i styret 3.2 Arbeidsgruppe Østre Æra (ref vedtak seksjonsmøte)	Alle Alle Alle
4	Eventuelt 4.1 Representant NM Canopy Piloting Gryttjom 12.-15.juli	

Til stede var: Helene Bjørnø (HB), , Ellen Aasgaard (EA), Vegard Eidsmo (VE), Sten Rune Myrland (SRM), Siri Christiansen (SC)

Avbud: Anders Emil Hustoft (AEH), , Anna Moxnes (AM),

Fra administrasjonen: Knut Lien (KL) (referent), Marius Sotberg (MS)

Eksternt: Harald Kvande (HK) – leder SU

Møtet startet med en presentasjon av alle deltakerne på møtet.

1. Beslutningssaker

1.1. Godkjenning av innkalling, agenda 3/23 og protokoll 3/23

Innkalling og agenda 3/23 godkjent

Protokoll fra styremøte 2/23 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere.

1.2. Utlysning NM

Beslutning: Utlysning NM 2024 utlyses så snart som mulig med søknadsfrist siste halvdel av mai.

Innendørs NM ønskes arrangert i tidsrommet 7.-17.mars 2024

Utendørs NM ønskes arrangert i tidsrommet 29.juli-11.august 2024

1.3. Støtte gravering medaljer innendørs NM

Dette har vært behandlet tidligere, men etter nok en gjennomgang besluttet styret at kostnader for medaljer og gravering av disse i forbindelse med innendørs NM dekkes i sin helhet av F/NLF.

2. Orienteringssaker

2.1 Økonomi

Etter den 25. i påfølgende måned skal forrige måned være ferdig ført. Dette gjelder normalt fra og med april. Med forbehold viser dermed resultatet med inntekter pr 12.april og kostnader pr. utgangen av februar et overskudd på kr 544.415.

Det har også kommet informasjon som tilsier at all mva i forbindelse med spillemiddelberettigede prosjekter blir refundert. Dette betyr at rehabiliteringsprosjektet på Østre Æra vil belaste seksjonens egenkapital en god del mindre enn først antatt.

Styret tok orienteringen til etterretning

2.2 Landslag

MS orienterte om sin jobb som landslags ansvarlig samt status på landslag og utviklingslandslag. Utviklingslandslaget Thyra har avgang på et lagmedlem og leter etter erstatter.

Styret tok orienteringen til etterretning

2.3 SU

HK orienterte styret om SU sitt arbeid generelt og litt om saker som er under behandling for øyeblikket..

Styret tok orienteringen til etterretning

2.4 Refleksjoner etter seksjonsmøtet

Styret har mottatt mail etter seksjonsmøte med diverse tanker rundt både gjennomføring av dette, men også hva styret kan gjøre for klubbene. Denne mailen ble gjennomgått og følgende innspill kom frem:

Etter fordeling av klubber blant styremedlemmene (se pkt 3.1) søker man å delta på minst ett styremøte i den klubben man får "ansvar" for for at man skal bli bedre kjent begge veier og at man tar ned terskelen ute i klubbene for å ta kontakt ved behov.

2.5 World Cup

Fagsjef orienterte om arbeidet med planlegging av World Cup/EM på Voss. Det mangler fortsatt drøyt 500.000 for å få et budsjett som balanserer. Dersom dette ikke skulle komme på plass planlegges det med å kutte "unødvendige" kostnader såsom fyrverkeri, liveoverføring etc.

Styret tok orienteringen til etterretning

3. Diskusjonssaker

3.1 Fordeling ansvarsområder i styret

Foeløpig forslag:

Luftsportssenteret Østre Æra: Anders Emil Hustoft

Klubbkontakt: HB, EA og KL fordeler klubbene blant styremedlemmene, besluttet i neste møte

Idrett: Ellen Aasgaard

SU kontakt: Helene Bjørnø

Annet ?

Endelig beslutning tas i neste møte

3.2 Arbeidsgruppe Østre Æra (ref vedtak seksjonsmøte)

Det ble på seksjonsmøtet besluttet følgende:

"Det nedsettes en arbeidsgruppe som skal utrede hvilken status Luftsportssenteret skal ha etter 31.12.2026 – sett i lys av begrunnelsen og behovet for et Rikssenter for fallskjermhopping i 1980, opp mot dagens situasjon for fallskjerm i Norge.

"Arbeidsgruppa skal legge fram rapporten på Seksjonsmøtet i 2025."

Sammensetning av arbeidsgruppe ble diskutert og man har foreløpig følgende tanker:

Representant fra styret: AEH

Representant fra forslagsstiller: Tøfsk og Grenland

Representant fra leietaker

Representant fra en mindre klubb

4. Eventuelt

4.1 Representant NM Canopy Piloting Gryttjom 12.-15.juli

NM canopy piloting arrangeres på Gryttjom 12.-15.juli, tradisjonen har vært at en representant fra F/NLF (styret eller annet) har vært til stede og delt ut medaljer. MS kan ta oppdraget dersom det passer med ferie. Kommer tilbake

Neste møte:
uke 21

Møtet ble hevet kl. 2102
Knut Lien
Fagsjef/referent